
Oświadczenie złożone 

przez senatora Tadeusza Arłukowicza 

na 46. posiedzeniu Senatu 

w dniu 18 grudnia 2013 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra sprawiedliwości Marka Biernackiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

W zależności od wyniku postępowania Komisji Europejskiej przeciwko Polsce przed ETS wkrótce może 

zostać wprowadzona podwyżka VAT na wyroby medyczne. Obecna stawka to 8%, a może ona wzrosnąć aż 

do 23%. Jeśli do tego dojdzie, wiele przychodni i szpitali może mieć ogromne problemy finansowe, bo bę-
dzie musiało płacić o 15% więcej za wyroby wykorzystywane do leczenia pacjentów, a będzie otrzymywało 

stawkę za leczenie bez jej waloryzacji. 

W związku z tym zwracam się do Pana Ministra z następującymi pytaniami: 
1. Jakie jest stanowisko resortu sprawiedliwości w tej kwestii? 

2. Jaki jest przewidywany przebieg postępowania w tej sprawie i kiedy może ono się zakończyć? 

3. W jakim okresie po zakończeniu postępowania przed ETS Polska będzie zobowiązana do ewentualnego 
wprowadzenia podwyżki VAT na wyroby medyczne? 

Z poważaniem 

Tadeusz Arłukowicz 




